
Vragen bij verzoek brief over de omvang van het illegaal handelen van de Belastingdienst 

bij het bestrijden van toeslagenfraude 

Vraag 1 

Bij hoeveel mensen is de toeslag onrechtmatig stopgezet en/of teruggevorderd in CAF-zaken sinds 

2014? 

Antwoord op vraag 1. 

Op dit moment heb ik geen compleet overzicht. Ik wil zorgvuldig te werk gaan en voorkomen dat 

ouders worden gemist. Daarom is het aantal stopzettingen en terugvorderingen onderdeel van het 

onderzoek van de ADR. Zodra dit onderzoek is afgerond, zal ik uw Kamer hierover zo snel mogelijk 

informeren. 

 

Vraag 2. 

Bij hoeveel mensen is de bezwaartermijn in dit soort zaken met meer dan een half jaar overschreden? 

Antwoord op vraag 2. 

Op dit moment heb ik geen compleet overzicht. Ik wil zorgvuldig te werk gaan en voorkomen dat 

ouders worden gemist. Daarom is het aantal overschrijdingen van de bezwaartermijn onderdeel van 

het onderzoek van de ADR. Zodra dit onderzoek is afgerond, zal ik uw Kamer hierover zo snel 

mogelijk informeren. 

 

Vraag 3. 

Welke signalen heeft u het afgelopen jaar ontvangen dat de Belastingdienst onrechtmatig gehandeld 

heeft en mensen totaal in de knel gekomen zijn? 

Antwoord op vraag 3. 

Deze vraag kan ik op dit moment niet beantwoorden. Voor zover de vraag ziet op Toeslagen wacht ik 

de onderzoeken van de adviescommissie uitvoering toeslagen en de ADR af. 

 

Vraag 4. 

Zijn er andere gebieden bij de Belastingdienst waar stelselmatig onwettig gehandeld is? Zo ja, welke? 

Antwoord op vraag 4. 

De Belastingdienst hanteert bij de uitvoering van zijn taken de geldende wet- en regelgeving. Indien 

verschil van inzicht ontstaat, is dit ter toetsing aan de rechter. 

 

Vraag 5. 

Kunt u de opdracht van het ADR-onderzoek naar de omvang van dit probleem (dat u al in maart 2019 

aan de Kamer had toegezegd) onmiddellijk voorleggen aan de Kamer ter instemming? 

Antwoord op vraag 5. 

Deze opdracht heb ik dinsdag 9 juli jl. aan uw Kamer gestuurd.  

 



 

Vraag 6. 

Hoeveel rechtszaken zijn er op dit moment nog in de CAF-zaken? 

Antwoord op vraag 6. 

Op dit moment is sprake van enkele tientallen zaken die gerelateerd zijn aan CAF. Ik merk daarbij op 

dat het aantal rechtszaken op dagbasis kan fluctueren vanwege bijkomende of afgeronde beroepen. 

 


